
Verslag van de bestuursvergadering 80 van de VGG op 7 augustus 2024 op kantoor bij De 
Goudse 

Deelnemers: Sonja Bok, Han van Leeuwen, Wout Salet, Jan Jaap Sarink en Harry Spruijt. 

Opening 

Verricht door Harry. 

Verslag van de bestuursvergadering 79 (1 mei 2024) 

Akkoord. 

Binnengekomen mededelingen 

Bij de agenda was een lijst gevoegd met binnengekomen mededelingen over de periode 23 april 2024 
tot en met 26 juli 2024. Hier zijn verder geen vragen over. 

Nabespreking algemene ledenvergadering, lezing en commissiebijeenkomst allen gehouden op 1 mei 
2024. 

Door een lid is gevraagd of er tijdens bijeenkomsten gebruik gemaakt kan worden van een microfoon.  
Tevens is er door een lid gevraagd om ook bij de ledenvergadering gebruik te maken van sheets. 
Het bestuur zal voor zover ter plaatse mogelijk aan deze wensen tegemoet komen. 

Na de ledenvergadering heeft een lid zich gemeld over een probleem met de uitkering van zijn 
pensioen. Gevraagd is details aan ons te verstrekken, zodat wij contact met Zwitserleven kunnen 
opnemen, maar tot op heden hebben wij geen reactie meer ontvangen. 

Er is gevraagd naar de rechten van slapers. De rechten van leden staan in de statuten beschreven. 
Slapers zijn welkom op de door de VGG georganiseerde bijeenkomsten. Ook organiseert de VGG een 
aantal activiteiten ten behoeve van De Goudse, hiervan heeft De Goudse aangegeven dat deze niet 
open staan voor slapers. 

Er was een vraag aan Jan Jaap over een verschil van euro 27,96 in het resultaat. Over de begroting 
was een vraag aan de penningmeester deze anders in te richten. Om meer duidelijkheid over deze 
vragen te krijgen zal Jan Jaap bij gelegenheid met de melders contact opnemen. 

Door omstandigheden bij de externe spreker begon de lezing die na de ledenvergadering gehouden 
werd aan de late kant. Het bestuur is van mening dat een lezing toch het beste op dezelfde datum als 
de ledenvergadering gehouden kan worden omdat dit het meeste publiek trekt. Als onderwerp voor 
een volgende lezing wordt genoemd verantwoord zelfstandig thuis blijven wonen. 

De bijeenkomst met de commissies is als positief ervaren.  

Zaken met De Goudse 

Voor het jaarlijks overleg met het MT van De Goudse zal Han een afspraak maken. 

Wij wachten nog steeds op een reactie van De Goudse compliance officer inzake vragen over 
toepassing van de privacy wetgeving. Harry zal zich tot het MT van De Goudse wenden. 
.  

Uitje 2024 

Wout meldt dat een week voordat de inschrijftermijn verloopt de teller op 100 deelnemers staat. Geert 
Bouwmeester zal namens De Goudse bij het diner in Kinderdijk aanwezig zijn. 



Verdere uitrol gebruik VGG e-mailadressen 

Om in de toekomst bij een eventuele bestuurswisseling makkelijker gegevens te kunnen overdragen 
zijn er VGG e-mailadressen in het leven geroepen. Hier en daar zijn deze adressen al in gebruik, nu is 
een verdere uitrol aan de orde. Voorlopig gaan we deze e-mailadressen gebruiken voor de externe 
communicatie. Er is een lijst opgesteld met te nemen acties. Deze gaan de komende tijd uitgevoerd 
worden.  

Financieel overzicht eerste halfjaar 

Akkoord 


